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Protokoll fört vid möte i Vårgårda med VOF:s tävlingskommitté 2024-06-19 

Närvarande från Tävlingskommittén: Kent Hansson, Torbjörn Löfving, Uno Magnusson, Michael Johansson   

 

Från Kartkommittén: Anders Swedin, Bo Herdersson 

 

Från VOF: Bertil Åkesson, Emma Kindbom 

 

§1 Mötets öppnande. 

 Kent öppnade mötet.  

§2 Förslag till dagordning. 

 Dagordningen godkändes.  

§3 Val av protokolljusterare. 

 Uno Magnusson valdes till protokolljusterare. 

§4 Föregående protokoll. 

 OK. 

§5 Kartfrågor. 

Höstens DM-kartor är godkända.     

Övriga kartor i höst på väg att bli helt godkända. 

Fortfarande lite svårt att få in uppgift om karta/kartområde som  klubbar ska använda på sina 

arrangemang.   

§6 Tävlingsprogram 2024. 

Enligt plan 
Ny tävling: Vänersborg 6 oktober. 

§7 Tävlingsprogram 2025.   

Uno presenterade. Totalt 40 tävlingar i Västergötland 2025. (Natt=4, Medel=17, Lång=6, 
Sprint=9, Stafett=4)  
Bra program. Spikas 31 augusti. 

§8 Arrangemang värdetävlingar.  

Uno informerade. SOFT har problem att få arrangörer till värdetävlingar. Utkast från SOFT med 
långtidsplan där distrikten tilldelas arrangemang. (Liknar Västergötlands DM-plan).    
TK bedömer att endast SM-tävlingar kan läggas ut på detta sätt. Uno svarar på frågorna från 
SOFT. 

§9 Ban- och tävlingskontroll(extern vs intern)   

Diskussion. Inga nya beslut. 
Anvisning i Västgötamodellen är tydlig. 
Bör tas upp på arrangemangsträffar 2025  
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§10 PreO 

DM 6-7 juli i Uddevalla. Michael är banläggare. 
 SM i Norge 2024 
 SM i Värmland/BohuslänDal 2025 
 SM i Skåne-Småland 2026 

§11 MtbO 

 SM i Ulricehamn genomfört 10-12 maj. Lyckat arrangemang. Nöjda deltagare. 
 Tävling i Svenska Cupen 29 maj – 1 juni 2025 i Mark. Två-tre tävlingar. 

§12 Mark och vilt 

 Inget nytt. 

§13 Västgötamodellen 

 Uppdatering gjord. Några nya regler införs 1 juli.  

§14 Framtid 

 Uno presenterade DM-statistik 2017-2023 för HD10-16. Tydlig nedgång efter 2019.   
 Diskussion vad som kan/bör göras. 
 - Kretsarrangemang viktiga 
 - Vad är en attraktiv tävling? 
 - Arenan kan förnyas? 
 - Ledare saknas 
 - ”Kompisar är viktigast på tävling!” 

§15 Skrivelser /Rapporter 

 Priser på tävling i ungdomsklasser diskuterades. 

§16 Övriga frågor 

Diskussion ang DM-natt. TK förordar rak bana i 21-klass.  

§17 Nästa möte och avslutning 

Nästa möte 28  augusti 18.00 i Vårgårda.  Mötet avslutades 21.00 
 

 

Vid protokollet  Justerat 
Torbjörn Löfving Uno Magnusson 


